

Date: 30 March 2025

التاريخ: 30 مارس 2026

To : Boursa Kuwait Company
Dear Sir,

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين
تحية طيبة وبعد،،

**Subject: Postponement of Confirmation of Shares
Entitlement Schedule (Corporate Action)**

**الموضوع / تأجيل تأكيد الجدول الزمني
لاستحقاقات الأسهم**

Reference to the above subject, and to our disclosure of the results of the Ordinary and Extraordinary General Assembly Meetings of the shareholders of Kuwait International Bank for the financial year ended 31/12/2025, which were held on 16/03/2026, and due to the non-completion of the required procedures with the Ministry of Commerce and Industry, and thus, the results of the Ordinary and Extraordinary General Assembly Meetings were not noted in the Bank's commercial register, the matter which led to the non-approval of the Corporate Action Disclosure Form by Kuwait Clearing Company.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وإلى افصاحنا عن نتائج الجمعية العامة العادية وغير العادية لمساهمي بنك الكويت الدولي للسنة المالية المنتهية في 2025/12/31 واللتان انعقدتا بتاريخ 2026/03/16، ونظرا لعدم استكمال الإجراءات المطلوبة لدى وزارة التجارة والصناعة وبالتالي عدم التأشير في السجل التجاري الخاص بمصرفنا لديهم بنتائج هاتين الجمعيتين مما أدى إلى عدم اعتماد نموذج الإفصاح عن استحقاقات الأسهم من الشركة الكويتية للمقاصة.

Therefore, we would like to inform you that the shares entitlement schedule (Corporate Action) will be postponed until the procedures are completed with the Ministry of Commerce and Industry.

لذا نحيطكم علما بأنه سوف يتم تأجيل مواعيد استحقاقات الأسهم وذلك لحين استكمال الإجراءات مع وزارة التجارة والصناعة.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،



محمد جراح الصباح
Mohammed Jarrah Al-Sabah

